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ACTA DE COMISSIÓ DE GOVERN 
 
 
Data: 26 d'abril de 2017 
Lloc: Regidoria del Districte (1a planta) 
Hora: 20:00 h 
 
Presideix: 
 
Ima. Sra. Janet Sanz Cid, Regidora del Districte 
 
Assistents: 
 
Yoland Fortes Picas 
Esther Flaquer García 
Jennifer Coronado Ortega 
Juan Medina Rodríguez 
Manuel Cubero Argente 
Antoni Tallada Martínez 
Carlos Izquierdo Lázaro 
Carolina Recio Caceres 
Gabriel Garcia Duarte 
Núria Gaig Jané 
Mario Garcia Gómez 

 
Secretari: 
 
Ricardo Fernández Aranda, Lletrat, Secretari del Districte. 
 
 
Constatada la existència de quòrum legal, la presidència obre la sessió a les vint hores. 
 
D'acord amb la convocatòria efectuada per la Regidora del Districte, Sra. Janet Sanz Cid, 
l'ordre d'aquesta sessió està integrada pels següents punts: 
 

• Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior 
• Preparació de l'ordre del dia del proper plenari ordinari del Districte previst pel dia 

11/05/2017 a les 18:30 hores 
• Fixació ordre del dia de la Comissió Consultiva d'Ecologia Urbana i Mobilitat prevista 

pel dia 9/05/2017 a les 18:00 hores i de la Comissió Consultiva de Participació, 
Transparència i Seguretat prevista pel dia 9/05/2017 a les 18:20 hores. 

• Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
 
PRIMER PUNT.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior de 22 de febrer de 2017 
 
A la carpeta facilitada a tots els conselleres/eres membres de la Comissió de govern se’ls 
facilita còpia de l’esmentada acta i, sens perjudici, si s’escau, de revisió a posteriori per part 
dels consellers assistents, no es formula cap objecció i queda aprovada. 
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SEGON PUNT.- Preparació de l’Ordre del Dia del Plenari ordinari del Districte, previst pel 
dia 11-05-2017. 
 
A la carpeta facilitada a tots els conselleres/eres membres de la Comissió de govern se’ls 
facilita una proposta inicial d'odre del dia de l'esmentat plenari. 
 
L’ordre del dia d'aquest plenari ordinari començarà com és habitual amb la lectura i aprovació, 
si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 9 de març de 2017. Es facilita dintre de les 
respectives carpetes una còpia de l’acta a tots/es els/les consellers/eres de govern per tal que 
formulin les esmenes que entenguin oportunes a la secretaria del Districte. 
 
L'ordre del dia del proper plenari inclou, abans de la part informativa, sota el títol Cartipàs, 
restar assabentat del Decret d'Alcaldia de data 10 d'abril de 2017 de cessament com a membre 
del Consell Municipal del Districte de Nou Barris,l Sr. Xavier Fillol i Guimerà i del Decret 
d'Alcaldia de data 24 d'abril de 2017 de nomenament del Sr. Abel Plana i Campos, membre del 
Consell Municipal del Districte de Nou Barris pel grup municipal Demòcrata. A les carpetes 
dels/ de les consellers/eres figuren ambdós Decrets i s'informa per part del secretari que s'han 
d'afegir dos documents més: la pressa de possessió del nou conseller davant la Regidora del 
Districte esdevinguda el mateix dia 26 d'abril una estona abans de la Comissió de Govern i del 
Decret de la Regidora també de data 26 d'abril de 2017 de modificació de la designació dels 
representants del grup municipal Demòcrata en els diferents òrgans de govern i participació 
continguts al Cartipàs del Districte de Nou Barris, com a conseqüència del nomenament del nou 
conseller. S'informa que aquesta dos documents no figuren a les seves carpetes, atès que, 
s'han signat feia uns minuts i no havia donat temps a la seva inclusió però que figuraran entre 
la documentació adjunta a la convocatòria del plenari ordinari. 
 
Pel que fa a la part informativa, el despatx d’ofici, a data de la comissió de govern, consistirà en 
l'assabentat dels contractes del darrer període per tal que es procedeixi al seu examen previ al 
plenari, facilitant una còpia a tots/es els/les consellers/eres de govern. El secretari informa als 
presents que si volen examinar algun contracte concret facin arribar la petició a la secretaria de 
la Direcció de Serveis Generals del Districte. 
 
La part informativa del plenari culminarà amb l’habitual informe de la Regidora. S'informa que el 
document contindrà informació sobre balanç del PAD, estat d'execució de les obres, informe 
sobre les subvencions o la posada en marxa de la policia de proximitat. La Regidora comunica 
que vol revisar el document, que decidirà sobre els temes que finalment s'inclouran a  l'informe i 
afegeix que vol un informe de caire polític, no exclusivament de dades de gestió en la línia de 
l'informe presentat al plenari del 9 de març de 2017. Els consellers mostren el seu acord amb 
efectuar un informe amb les característiques de l'últim presentat per la Regidora en el plenari 
anterior, és a dir, sumar el relat polític a les pures dades de gestió. 
 
Pel que fa a la part decisòria, el secretari informa que passen a plenari tres punts. En primer 
lloc, el plenari del Districte ha d'informar sobre l'aprovació inicial del reglament de Participació 
Ciutadana de l'Ajuntament de Barcelona. A les carpetes els/les consellers/eres disposen del 
Decret de data 19/04/2017 pel qual la Comissió de Presidència, Drets de Ciutadania, 
Participació i Segureta i Prevenció va aprovar inicialment l'esmentat Reglament així com un 
exemplar del text normatiu. El conseller tècnic Sr. Carlos Izquierdo informa que el text està en 
tràmit d'al·legacions i que hi ha hagut un pacte polític amb el grup municipal Demòcrata segons 
el qual el text s'haurà de debatre en tots els consells de barri i en un consell ciutadà que es 
celebrarà el dia 31 de maig, a banda de ser explicat preceptivament en la comissió consultiva 
de Participació, transparència i Seguretat del Districte abans del plenari. El conseller indica que 
si algú necessita alguna formació sobre aquest text normatiu que li facin arribar per tal de donar 
la informació bàsica per poder explicar el seu contingut en els consells de barri. A modus de 
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titular, el conseller tècnic explica algunes novetats del nou text normatiu: es celebraran 
consultes ciutadanes a nivell de Districte (en aquest punt informa que ERC vol que siguin a 
nivell de barri i ara s'està negociant políticament sobre aquesta qüestió), el text parla de 
consulta ciutadana (sense vinculació legal) i no pas de referèndum, els consells de barri 
s'hauran de celebrar mínim una vegada a l'any, les audiències públiques i plenaris queden igual 
i s'ha d'intentar arribar a aquelles entitats que treballen pel territori però que no tenen linia 
directa amb el govern i, en definitiva, s'haurà de fer pedagogia de les eines que a partir d'ara 
els ciutadans tindran al seu abast. 
 
El conseller Sr. Mario Garcia Gómez pregunta pel recorregut que ha tingut aquest text 
normatiu. La Regidora diu que ha passat per Comissió de Govern i per Comissió de plenari, 
que Ciutadans està a favor i que, de moment, hi ha l'abstenció d'ERC i GM Demòcrata i que en 
aquest moment està en període d'al·legacions i, desprès, s'haurà d'acabar de fer la negociació 
política a casa gran per a la seva aprovació definitiva. L'aprovació inicial ha de passar 
preceptivament per informe dels consells de districte conforme a la Carta Municipal de 
Barcelona. Per últim, la Regidora informa respecte dels consells de barri que el text normatiu 
inclou una convocatòria a l'any si bé ells continuaran fent dos com fins ara. Més no es poden 
fer perquè tenim 13 barris. No obstant això, afegeix que si hi ha una petició latent dels veïns 
d'un barri, es farà una sessió específica òbviament. 
 
En segon lloc, el plenari ha d'informar sobre l'aprovació inicial de la modificació del PGM per a 
la creació i regulació d'un equipament situat en el front del carrer de Besberri, en l'illa Q del 
Turó de la Peira delimitada pels carrers d'Aneto, d'Inca, del Montsant i de Besberri, d'iniciativa 
municipal. A les carpetes els/les consellers/eres disposen de la fitxa-resum i de l'informe tècnic-
jurídic per a l'aprovació inicial. El conseller tècnic Sr. Carlos Izquierdo informa que aquesta 
modificació ha estat aprovada inicialment per la Comissió de Govern de ciutat, consistent en 
qualificar l'àmbit com a sòl d'equipament per tal de poder determinar els equipaments que es 
volen aquí. També caldrà negociar políticament amb alguns barris, en especial, Can Peguera i 
Turó de la Peira sobre la tipologia dels equipaments a instal·lar. El conseller Sr. Antoni tallada 
que falta vida associativa al bari del Turó de la Peira i algun tipus de casal per tal de dinamitzar 
socialment aquest barri. El conseller Sr. Mario Garcia, examinat els documents gràfics de la 
fitxa.resum, pregunta que hi ha a sobre de l'equipament i el conseller Sr. tallada explica que 
són 4 plantes d'equipaments. 
 
En tercer lloc, el plenari ha d'aprovar la proposta d'atorgament de les medalles d'honor de la 
ciutat 2017 per al Districte de Nou Barris. La consellera portaveu de l'equip de govern Sra. 
Carolina Recio  explica tant la proposta del govern com les candidatures que proposen els 
grups municipals de la oposició. S'explica la reunió dels grups sobre les diferents propostes. El 
conseller Sr. Gabriel Garcia Duarte diu que tradicionalment una proposta la feia el govern i 
l'altra es quedava en mans de la oposició però que hi ha hagi dificultats d'entesa en aquesta 
ocasió. es produeix un debat entre els presents sobre les diferents propostes perquè totes les 
entitats proposades són susceptibles de rebre la medalla d'honor però algunes tampoc porten 
tant de temps com per ser mereixedors d'una medalla d'honor de la ciutat de Barcelona. Com 
que no han de figurar els noms en la convocatòria del plenari, queda marge per a negociar amb 
els grups municipals de la oposició les propostes definitives fins la Junta de Portaveus. 
 
 
Pel que fa a la part d'impuls i control, manca la incorporació de les propostes dels grups municipals, 
els quals  disposen com a termini fins a les 12:00 hores del dimarts 2 de maig de 2017.  
 
 
I, en conseqüència, s’aprova la proposta de l’Ordre del dia del proper Plenari ordinari, 
sense perjudici de les variacions que, si escau, pugui introduir-hi la Junta de Portaveus.  
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TERCER PUNT.- Fixació ordre del dia de la Comissió Consultiva d'Ecologia Urbana i 
Mobilitat prevista pel dia 9/05/2017 a les 18:00 hores i de la Comissió Consultiva de 
Participació, Transparència i Seguretat prevista pel dia 9/05/2017 a les 18:20 hores. 
 
 
Com a conseqüència de passar pel plenari l'aprovació inicial del Reglament de Participació 
Ciutadana de l'Ajuntament de Barcelona i l'aprovació inicial de la modificació del PGM en 
relació a la creació i regulació d'un equipament ubicat a l'illa Q, conforme la Carta Municipal de 
Barcelona que especifica que cal l'informe preceptiu dels Consells Municipals de Districte, s'han 
de convocar dos comissions consultives, la d'Ecologia Urbana i Moblitat pel Reglament i la de 
participació, Transparència i Seguretat per la modificació del PGM. El secretari informa als/a les 
consellers/eres que ambdues comissions consultives es celebraran el dia 9 de maig de 2017, la 
primera a les 18:00 hores i la segona, a les 18:20 hores, que es faran les respectives 
convocatòries a traves del departament de comunicació del Districte de Nou Barri i que la 
documentació que s'adjuntarà serà la que ja disposen a les seves carpetes. 
 
 
QUART PUNT.-  Precs i preguntes. 
 
 
La Regidora exposa la preocupació pels moviments que s'estan produint al voltant de la 
concessió de la llicència per un centre oratori musulmà al carrer Japó, especialment per la 
presència en el districte d'alguns moviments feixistes i la reacció contraria a l'oratori per part 
d'alguns veïns. 
S'informa als presents de l'acord consistent en presentar una declaració institucional tant a 
nivell de ciutat com a nivell de Districte de suport institucional davant les amenaces que estan 
rebent alguns veïns. El Secretari informa a la consellera portaveu del govern que el termini per 
a presentar la declaració institucional és el mateix que les propostes de la part d'impuls i control 
dels grups de la oposició, és a dir, fins a les 12:00 hores del dimarts 2 de maig de 2017. 
 
El segon acord és generar una taula de convivència a nivell de Districte amb composició de 
totes les taules vigents, per tal de defensar el barri de la Prosperitat davant d'aquests atacs 
feixistes que estan rebent. 
 
Es produeix un intens debat entre els presents amb la participació mitjançant torn de paraula de 
tots/totes els/les consellers/eres sobre la estratègia cap a  els veïns que poden tenir certs 
perjudicis en relació a la instal·lació de l'oratori musulmà. En general predomina la idea que si 
tècnicament el projecte presentat és correcte, s'ha de donar la llicència malgrat els perjudicis 
d'alguns veïns. Així mateix es descarten actes o declaracions de caràcter públic per tal d'evitar 
donar volada als moviments feixistes i que, si bé s'ha de fer pedagogia sobre aquesta llicència, 
tampoc és bó col·locar a tots els veïns del barri en el mateix sac, treballant sobre el terreny per 
a superar les reticències d'alguns veïns. 
 
 
I sense més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió essent les 21:30 h. 
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